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PROCES-VERBAL 

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Ozun  

din data de 04 august 2023 

 

 Încheiat azi, 04 august 2023, la sediul Primăriei comunei Ozun, cu ocazia ședinței ordinare a 

Consiliului Local al comunei Ozun, la care sunt prezenţi 9 membri și delegatul sătesc d-ul Kovács 

Zsombor –József, lipsind:d-ul Bordás Csaba-Lajos, d-na Lokodi Ana, d-ul Ráduly Zsoly-József și d-

na Kloos Paula. 

 Convocarea Consiliului Local al comunei Ozun s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 

133 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare, prin Dispoziţia emisă de primarul comunei Ozun nr. 228/2023. 

 La şedinţă participă, conform legii: Bordás Enikő - primarul comunei Ozun, Bartalis 

Fruzsina - secretar general al U.A.T Comuna Ozun. Totodată, este prezent și d-ul Ördög László, 

polițist local. 

 Şedinţa este deschisă de președintele de ședința, care îi salută pe cei prezenţi și citeşte 

proiectul ordinii de zi, care constă în următoarele: 

 1. - Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Ozun din data 

de 04.08.2023. 

 2. - Aprobarea Procesului - verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Ozun din data de 19.07.2023. 

 3. – Aprobarea Procesului - verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Ozun din data de 21.07.2023. 

 4. –PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea H.C.L. nr. 67/2023 privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și devizul general actualizat al obiectivului de investiție 

„Extinderea rețelei de apă potabilă și a sistemului de canalizare în Comuna Ozun, județul 

Covasna”. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 5. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea devizului general actualizat și bugetul 

actualizat aferent obiectivului de investiții „Reabilitare și modernizare cămin cultural – satul 

Lisnău (Ozun)”. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 6. - Diverse. 

 7. - Întrebări. Interpelări. 
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 D-na primar specifică faptul că, dorește să propună un punct pe ordinea de zi, la Diverse, 

care constă în privind aprobarea completării Organigramei și a Statului de funcții al aparatului de 

specialitate al primarului comunei Ozun. 

 

 Punctul I de pe ordinea de zi: se aprobă ordinea de zi conform proiectului anexat la 

Dispoziția nr. 228/2023. Totodată, se aprobă cu unanimitate de voturi introducerea pe ordinea de zi 

punctul propus de d-na primar. 

  

 Punctul II de pe ordinea de zi: se aprobă Procesul-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al comunei Ozun din data de 19.07.2023. 

 

 Punctul III de pe ordinea de zi: se aprobă Procesul-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al comunei Ozun din data de 21.07.2023. 

 

 Punctul IV de pe ordinea de zi: d-na Szabó Anna-Mária citeşte proiectul de hotărâre, 

referatul de aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, iniţiatorului 

proiectului de hotărâre. 

 D-na primar relatează că, prin H.C.L. nr. 67/2023, au fost aprobate indicatorii tehnico-

economici actualizați și devizul general actualizat al obiectivului de investiție „Extinderea rețelei de 

apă potabilă și a sistemului de canalizare în Comuna Ozun, județul Covasna”, depus în cadrul 

P.N.I. "Anghel Saligny". În continuare, d-na primar explică că, indicatorii tehnico-economici se 

modifică în sensul că, acestea sunt luate separat pentru apa potabilă și separat pentru canalizare, 

valoarea investiției nu se schimbă. 

 D-ul Kovács Ferenc întreabă de ce este nevoie de stație de clorinare? 

 D-na primar răspunde că, este nevoie de stație de clorinare fiindcă din motive tehnice așa 

este prevăzut în PTh., trebuie una și la Lunca Ozunului, este și în alte localități, alimentarea cu apă 

potabilă se realizează de la Sfântu Gheorghe. 

 D-ul Vrăncean Alexandru îndreabă când va fi apă potabilă în satul Lunca Ozunului? 

 D-na primar răspunde că, momentan PTh-ul investiției este în curs de elaborare, trebuie 

depusă pentru verificare de către verificatori de proiecte autorizați, după care urmează licitația 

lucrării și semnarea contractului de finanțare depus la P.N.I. "Anghel Saligny", dacă totul este în 

regulă, la anul lucrările pot fi începute. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 82/2023. 

 

 Punctul V de pe ordinea de zi: d-na Szabó Anna-Mária citeşte proiectul de hotărâre, 

referatul de aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului 

proiectului de hotărâre. 

 D-na primar relatează că, sunt finalizate lucrările la obiectivul de investiție „Reabilitare și 

modernizare cămin cultural – satul Lisnău (Ozun)” și în data de 13.07.2023, s-a defășurat recepția 

la terminarea lucrărilor. În continuare, d-na primar prezintă devizul general care include toate 
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cheltuielile efectuate cu realizarea investiției și precizează că, aprobarea acesteia este necesar pentru 

depunerea ultimei cereri de plată la A.F.I.R.-România.  

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 83/2023. 

 

 Punctul D1 de pe ordinea de zi: d-na Szabó Anna-Mária citeşte proiectul de hotărâre, 

referatul de aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, iniţiatorului 

proiectului de hotărâre. 

 D-na primar prezintă cererea Școlii Gimnaziale "Tatrangi Sándor" Ozun, prin care solicită 

înființarea unui cabinet medical, respectiv a unui post de asistent medical. Totodată, d-na primar 

precizează că, potrivit legislației în vigoare în aceea unitate școlară unde funcționează grădiniță și 

creșă trebuie înființat cabinet medical, acest lucru a fost solicitat de la școală și de către Curtea de 

Conturi a României - Camera de Conturi Covasna cu ocazia verificării de anul trecut. Conform 

specificațiilor d-nei secretar, având la bază legislația în vigoare în acest sens, acest post trebuie creat 

în cadrul primăriei. Astfel, Organigrama și a Statul de funcții al aparatului de specialitate al 

primarului comunei Ozun trebuie completat cu un nou compartiment în care se înființează un post 

de asistent medical. Finanțarea acestuia se realizează din bugetul local, însă poate fi solicitat de la 

D.S.P. Covasna în limita fondurilor disponibile. 

 D-ul Kovács Ferenc întreabă de ce nu școala înființează cabinetul și recrutează personal? 

 D-na primar răspunde că, potrivit legislației în vigoare înființarea cabinetelor medicale în 

cadrul unităților de învățământ se face de către autoritățile administrației publice locale, la 

solicitarea conducerii acestora, precum și încadrarea personalului medical în cadrul acestora. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 84/2023. 

 

 Punctul VI și VII de pe ordinea de zi: 

 1. D-na primar prezintă cererea locuitorilor din zona blocurilor din localitatea Ozun, care 

solicită amenajarea unui teren de minifotbal, lângă containerele de deșeuri, unde copiii pot juca 

fotbal. 

 D-ul Zátyi Tibor întreabă de ce nu se amenajează în curtea școlii? 

 D-na primar răspunde că, curtea școlii este în proprietatea bisericii. În continuare, propune 

amenajarea terenului în zona blocurilor în așa fel încât să fie corespunzător solicitărilor părinților.  

Containerele de deșeuri ar putea fi mutate mai în spate. Dat fiind faptul că, pentru construirea 

așezământului cultural din Sântionlunca, este lansată de către C.N.I. procedura de achiziție a 

proiectării și execuției lucrărilor de construire, sunt șanse ca la anul C.N.I.-ul să înceapă lucrările de 

construire a clădirii. În acest caz, în urma demontării terenului de fotbal existent de lângă 

dispensarul uman din localitatea Sântionlunca, elementele recuperate s-ar utiliza pentru crearea unui 

loc de joacă în zona blocurilor.   

 D-ul Molnár András întreabă dacă terenul din zona blocurilor este în proprietatea comunei? 

 D-na primar răspunde că, terenul este proprietatea Comunei Ozun. 

 D-na Horváth Zita întreabă când vor începe lucările la cabinetul medical? 

 D-na primar răspunde că, trebuie comandat PTh. fiindcă numai D.A.L.I. a fost elaborat. 
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 Consilierii locali sunt de acord în unanimitate cu amenajarea terenului de fotbal din zona 

blocurilor. 

 2. D-na primar prezintă invitația primită de la localitatea înfrățită Nagykáta, din Ungaria și 

invitația primită de la localitatea înfrățită Fácánkert, din Ungaria. La ambele locații sunt așteptați 

delegații în vederea reprezentării Comunei Ozun la evenimentele organizate. Îi invită pe consilierii 

locali să participe la aceste delegații și îi roagă ca până la data de 8 august să dea un răspuns cu 

privire la intenția lor de a se înscrie la aceste evenimente. Amândouă invitații se referă la perioada 

de 18-21 august, însă la cea din Fácánkert sunt invitați mai ales cei din Sântionlunca, cu participarea 

ansamblului de dans popular din cadrul Asociației L`art Sântionlunca. Ei sunt invitați pentru a 

participa la Ziua Satului Fácánkert din data de 19.08.2023 cu un spectacol de dansuri populare și cu 

pregătirea unui kurtoskalacs uriaș de 5 m. Din cauză că prima invitație a sosit de la localitatea 

înfrățită Nagykáta, și d-na primar a acceptat acea invitație, iar pentru a onora și cealaltă invitație, 

este important să se meargă și în cealaltă localitate, ca urmare se propune să participe la această 

delegație d-na consilier Bordas Eva împreună cu cei din Asociația L`art Sântionlunca. Transportul 

se va face cu autoturismele din dotarea primăriei, d-na primar se va deplasa cu autoturiasmul Skoda 

Superb cu nr. de înmatriculare CV03EBT, iar pentru cei din Sântionlunca se va da în folosință 

autoutilajul Volkswagen Transporter cu nr. de înmatriculare CV02EBT.  

D-na primar îi întreabă pe consilieri care este opinia lor în legătură cu cele prezentate, 

consilierii locali sunt de acord cu această propunere. 

 3. D-ul Molnár András solicită trimiterea unei adrese către asociații de vănătoare în legătură 

cu suprapopularea vulpilor. 

 D-na primar întreabă dacă în această perioadă au fost raportați pagube provocate de către 

animale sălbatice? 

 D-na viceprimar răspunde că, au fost raportate pagube provocate de urs și de mistreț în 

culturile agricole. 

 D-ul Kovács Zsombor-József menționează că, asociațiile de vănătoare printre alte obligații ar 

trebui să și hrănească animalele sălbatice în vederea evitării producerii pagubelor în culturile 

agricole. 

 Preşedintele de şedinţă, întreabă dacă mai sunt şi alte subiecte de dezbătut, care nu suferă 

amânare, nefiind, declară şedinţa încheiată.  

 

 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ     SECRETARGENERAL 

      SZABÓ ANNA-MÁRIA     BARTALIS FRUZSINA 


